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InleIdIng

Ben je er klaar voor om je gebedsleven te verbeteren? Wil je doel-
treffender leren bidden en Gods antwoorden sneller ontvangen? Als 
dat zo is, dan lees je het juiste boek!

Toen de discipelen Jezus vroegen hoe ze moesten bidden, confron-
teerde onze Heer hen met de tradities en misvattingen aangaande  
het gebed in Zijn tijd. In feite besteedde Hij nogal wat tijd aan het 
weerleggen van valse ideeën door te laten zien wat gebed niet is, voordat  
Hij hen de juiste manier van bidden vertelde. Het religieuze systeem 
was zo schijnheilig en onecht geworden dat de Heer hun gangbare 
mening over gebed eerst moest ontmaskeren, voordat Hij hen doel-
treffend kon onderwijzen wat ‘echt gebed’ is.

De inhoud van dit boek gaat niet over: ‘De enige goede manier 
om te bidden’, en evenmin gaat het over: ‘Je zult geen enkel resultaat 
krijgen als je niet op deze manier bidt’, maar het gaat wel over: ‘Echt 
gebed’. Ik zal enkele dingen met je delen die je waarschijnlijk in het 
harnas zullen jagen, maar wees gerust, als ik op je tenen ga staan zal 
de Heer ze genezen! 

Alles waar ik me in mijn onderwijs tegen keer, heb ik zelf gedaan. 
Toch houdt God nog steeds van mij en ik van Hem. Ondanks het feit 
dat ik dingen verkeerd deed, hadden we toch een goede relatie. Nu 
echter ben ik veel effectiever en zie meer manifestaties van verhoorde 
gebeden dan ooit tevoren in mijn leven. Ik bid niet meer zoals ik 
vijftien, twintig of dertig jaar geleden bad. Sindsdien ben ik meer tot 
volwassenheid gekomen!
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Inleiding

Overal, in het gehele lichaam van Christus, hou-
den gelovigen zich tegenwoordig vast aan allerlei  
veronderstellingen en spreiden totaal verkeerde 
opvattingen ten toon aangaande gebed. En dan 
vragen zij zich af, waarom ze niet de door hen ver-
langde resultaten ontvangen! God wil dat dit wordt 
rechtgezet! Ik ben me er terdege van bewust dat ik 
inga tegen veel algemene zienswijzen aangaande 
gebed. Het is heel goed mogelijk dat ik een aantal 
gewoontes onderuit haal, die je altijd hebt gekoes-
terd. Maar laat me je dit vragen: Als de manier 
waarop jij bidt geen resultaten oplevert, waarom 
pleeg je dan verzet om in dit gebied verandering 
aan te brengen? 

Het volmaakte voorbeeld ben ik niet. Ondanks dat ik nog niet 
ben aangekomen, ben ik wel vertrokken en ontvang ik bovennatuur-
lijke resultaten op mijn gebeden. Zelfs mijn eigen zoon werd opge-
wekt nadat hij vijf uur dood was geweest. Tenzij jij betere resultaten 
ontvangt dan ik, zou je op zijn minst de dingen kunnen overwegen 
die ik te zeggen heb.

Ik mediteer al vele jaren over elke tekst in de Bijbel die het woord 
‘bidden’ in één of andere vorm gebruikt. Ik geloof dat je echt zult 
worden gezegend door wat de Heer door Zijn Woord aan mij heeft 
geopenbaard. Zelfs al is het anders dan alles wat je ooit hebt geleerd, 
ben ik er zeker van dat je zult ontdekken dat deze manier van bidden 
‘echte’ resultaten geeft!

Als de manier 
waarop jij bidt 

geen goede 
resultaten  
oplevert,  

waarom pleeg je 
dan verzet om 
in dit gebied 
verandering  

aan te brengen?
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Hoofdstuk 1

huIchelAArs bIdden grAAg

Bidden is een onderdeel in het leven van de hedendaagse christen dat 
het meest wordt misbruikt. Verkeerde opvattingen over gebed hebben  
meer dan iets anders mensen op een dwaalspoor gebracht!

Jezus leerde dat er een goede manier van bidden is, maar ook een 
verkeerde manier:

En wanneer u bidt, zult u niet zijn als de huichelaars; want die zijn er 
zeer op gesteld om in de synagogen en op de hoeken van de straten te 
staan bidden.
Mattheüs 6:5

De meeste gelovigen associëren huichelaars niet met gebed. Zij 
denken: ‘Wat kan er fout gaan als je bidt?’ Meer dan je denkt, omdat 
huichelaars dol zijn op bidden! Alleen omdat je begint met de woor-
den ‘Onze Vader...’ en eindigt met ‘...in de naam van Jezus, Amen,’ 
betekent nog niet dat dit bidden is. Een enorme hoeveelheid van wat 
men tegenwoordig ‘gebed’ noemt, beledigt God en opent de deur 
voor de duivel. Je kunt dus op een goede manier, of op een verkeerde 
manier bidden!

gods loopjongen?

In 1969 hoorde ik een verkeerde leer, namelijk dat satan Gods ‘loop-
jongen’ is. Daarin werd gesteld dat de duivel alleen kan doen wat 
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Huichelaars bidden graag

God hem toestaat en daarom gebruikt God hem om het goede in 
ons leven te bewerkstelligen. Dit is absoluut verkeerd, maar dat wist 
ik toen nog niet. Ik nam dit onderwijs mee naar mijn vriendin en zij 
ging er helemaal in mee.

Op de tapes die ik haar gaf, stond een voorbeeld van een jongen 
die te verlegen was om te getuigen tegen zijn klasgenoten. Hij bad 
en vroeg God om hem een ongeneeslijke ziekte te geven, zodat hij 
zijn geloof in Christus kon laten zien door de manier waarop hij zou  
reageren als hij zou gaan sterven. Hij werd ziek en kreeg leukemie. 
Vier mensen werden wederom geboren toen hij werd begraven.

Hoewel het geloof van deze jongeman een klein beetje glorie 
aan God bracht, is dit geen goed gebed. Mijn vriendin bad hetzelfde  
gebed en toen werd ook bij haar leukemie geconstateerd. Ook nu 
werden vier mensen opnieuw geboren bij háár begrafenis. Maar God 
was niet Degene die deze twee gebeden beantwoordde door hen te 
‘zegenen’ met leukemie. Satan maakte misbruik van verkeerd gebed  
en doodde twee jonge mensen vóór hun tijd. Verkeerde gebeden  
geven verkeerde resultaten!

verkeerd bIdden

Jezus moest eerst onthullen wat gebed niet is, voordat Hij kon onder-
wijzen wat gebed wél is.

5 En wanneer u bidt, zult u niet zijn als de huichelaars; want die zijn er 
zeer op gesteld om in de synagogen en op de hoeken van de straten te 
staan bidden om door de mensen gezien te worden. Voorwaar, Ik zeg 
u dat zij hun loon al hebben. 6 Maar u, wanneer u bidt ga in uw bin-
nenkamer, sluit uw deur en bid tot uw Vader, Die in het verborgene 
is; en uw Vader, Die in het verborgene ziet, zal het u in het openbaar 
vergelden. 7 Als u bidt gebruik dan geen omhaal van woorden zoals de 
heidenen, want zij denken dat zij door de veelheid van hun woorden 
verhoord zullen worden. 8 Word dan aan hen niet gelijk, want uw Vader 
weet wat u nodig hebt, voordat u tot Hem bidt. 
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Het gebed des Heren
9 Bidt u dan zo: Onze Vader, Die in de hemelen zijt. Uw Naam worde 
geheiligd. 10 Uw Koninkrijk kome. Uw wil geschiede, zoals in de hemel 
zo ook op de aarde. 11 Geef ons heden ons dagelijks brood. 12 En vergeef 
ons onze schulden, zoals ook wij onze schuldenaren vergeven. 13 En leid 
ons niet in verzoeking, maar verlos ons van de boze. Want van U is het 
Koninkrijk en de kracht en de heerlijkheid, tot in eeuwigheid. Amen.
Mattheüs 6:5-13

De Heer Zelf moest in Zijn beginperiode ingaan 
tegen de religieuze begrippen met betrekking tot 
het gebed, anders zouden de mensen nooit hebben  
kunnen begrijpen waar Hij over sprak. Het is tegen-
woordig net zo erg, zo niet erger! Net zoals Hij bij 
de Farizeeërs had gedaan, confronteerde Jezus Zijn 
discipelen met het feit dat gebed is uitgegroeid 
tot religieuze kunstjes. Mensen gebruiken het om 
hun geweten te sussen, met het idee dat ze door 
hun toedoen God hebben kunnen manipuleren en  
motiveren om namens hen in actie te komen, dit 
zijn verkeerde beweegredenen! De houding van je 
hart achter je gebeden interesseert God véél meer 
dan de eigenlijke woorden die je zegt. Gewoon omdat je een uur of 
meer besteed aan wat jij gebed noemt, betekent niet dat je daar iets mee 
bereiken zult. Als je houding verkeerd is, dan bid je verkeerd!

En wanneer u bidt, zult u niet zijn als de huichelaars; want die zijn er 
zeer op gesteld om in de synagogen en op de hoeken van de straten te 
staan bidden om door de mensen gezien te worden. Voorwaar, Ik zeg 
u dat zij hun loon al hebben.
Mattheüs 6:5

‘Zo..., die zijn heilig! Heb je gehoord hoe ze de poorten van de  
hemel bestormen?’ Zo’n klein egostrelend schouderklopje is alles wat ze 
krijgen, omdat menselijke bewondering de enige beloning is voor een 
dergelijk gebed. Zij zullen van God niets ontvangen! Ben jij je ervan 
bewust dat je krachtige, geestelijke gaven ten toon kunt spreiden en 

De houding  
van je hart  

achter 
je gebeden  

interesseert God 
véél meer 

dan de  
eigenlijke woorden 

die je zegt. 
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enorme persoonlijke offers kunt brengen, terwijl God daar helemaal 
niet om gevraagd heeft? Dat kan…, echt waar! Als je drijfveer niet 
zuiver is, maakt het niet uit wat je doet. Bidden in tongen, profeteren,  
vol van geloof zijn, je bezittingen aan de armen geven, of zelfs het 
afleggen van je leven, het zal je niets opleveren als je het doet zonder 
de inspirerende liefde van God.

Al zou ik de talen van de mensen en van de engelen spreken, maar ik 
had de liefde niet, dan zou ik klinkend koper of een schallende cim-
baal zijn geworden. 2 En al zou ik de gave van de profetie hebben en 
alle geheimenissen weten en alle kennis bezitten, en al zou ik al het ge-
loof hebben zodat ik bergen zou verzetten, maar ik had de liefde niet, 
dan was ik niets. 3 En al zou ik al mijn bezittingen uitdelen tot levens-
onderhoud van de armen, en al zou ik mijn lichaam overgeven om 
verbrand te worden, maar ik had de liefde niet, het baatte mij niets.
1 Korinthe 13:1-3

In het koninkrijk maakt de gesteldheid van je hart hét grote 
verschil! Als je de verlangde resultaten van je gebedsleven niet ziet, 
onderzoek dan wat jouw motivatie is. Worden je gebeden werkelijk 
gedreven door liefde? Ik begrijp dat dit moeilijk is om toe te geven, 
omdat je altijd positief wilt zijn en het beste wilt geloven. Maar…, als 
jij jezelf toestaat om met een kritische en objectieve blik naar je eigen 
gebedsleven te kijken, zou jij dan tot de eerlijke conclusie komen dat 
het je niets heeft opgeleverd? Heb je na jarenlang te hebben gebeden 
nog steeds de manifestatie ervan niet gezien? Mogelijk is je lichaam 
nog niet genezen, of is je financiële situatie nog steeds niet verbeterd. 
Hoe dan ook, het gebed werkt gewoon niet. 

Vriend en vriendin…, het is niet God die jou niet verhoort, het 
zijn jouw gebeden die verkeerd zijn!

god heeft Al stAppen ondernomen

De meeste christenen zien gebed als een mogelijkheid om God in  
actie te laten komen. Zij geloven dat Hij alles kan doen, maar dat Hij 
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het nog niet gedaan heeft. Met deze houding wordt het gebed gebruikt 
om God zover te krijgen dat Hij iets gaat doen. Als dit is wat je gelooft, 
dan rust jouw gebedsleven op een uiterst wankel fundament.

God heeft alles al gedaan en dat heeft Hij voor altijd gedaan. Hij 
heeft voor eens en voor altijd alle stappen ondernomen - door de dood 
én de begrafenis én de opstanding van Jezus Christus. Door de ver-
zoening heeft God alle mensen al vergeven en genezen; de mensen die 
ons zijn voorgegaan, de hedendaagse mensen en de mensen die nog 
geboren moeten worden. Hij hoeft zelfs Zijn pink niet op te tillen om 
genezing of verlossing te bewerk stelligen!

Wat God betreft zijn de zonden van de hele 
wereld al vergeven. Het volmaakte offer van het 
Lam heeft volkomen afgerekend met de zonden 
uit het verleden, met de zonden die nu bedreven 
worden en met de toekomstige zonden van iedere 
gelovige en ongelovige. Dit houdt echter niet in 
dat iedereen ‘automatisch’ gered is (of genezen). 
Om er daadwerkelijk van te kunnen profiteren 
moet elk mens voor zichzelf door ‘geloof ’ ont-
vangen wat Jezus al gegeven heeft. Een gegeven 
cadeau is pas echt van jou als je het aanpakt!

Als christenen zijn wij ervoor om mensen te 
laten weten dat ze moeten geloven en ontvangen 
wat God al voor hen gedaan heeft door de verzoening. Daarom is de 
populaire evangelische methode van ‘aan Jezus vragen om in je hart 
te komen’, bijbels gezien onjuist. Technisch gezien hoef je God niet te 
‘vragen’ om je te ‘redden.’ Dit impliceert dat de Heer niet eerder iets 
doet dan dat jij het hebt gevraagd. Vervolgens…, afhankelijk van Zijn 
gevoelens voor jou, zal Hij daar positief of negatief op reageren. Dit 
is volkomen onjuist omdat Jezus tweeduizend jaar geleden álles heeft 
volbracht, voor ons allemaal! 

De gevangenbewaarder uit Filippi kwam naar Paulus en Silas toe 
met de vraag: 

Hij heeft  
voor eens  

en voor altijd  
alle stappen  
ondernomen 
door de dood  

én de begrafenis  
én de opstanding  

van 
Jezus Christus.
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Heren, wat moet ik doen om gered te worden?’ Zij antwoordden:  
‘Geloof in de Here Jezus, dan zult u gered worden.’ 
Handelingen 16:30-31 [Willibrord Vertaling] 

Geloof..., in wat? Geloof dat Hij op Golgotha volledig heeft  
afgerekend met de zonde. De schuld is al betaald. Nu is het alleen 
nog een zaak van geloven en ontvangen!

‘Ik weet het nIet’

Op een keer, na een samenkomst, deelde een mevrouw mij mee dat 
zij minstens honderd keer aan de Heer had gevraagd of Hij in haar 
leven wilde komen, maar dat zij nog steeds geen enkele zekerheid 
had dat zij was gered. Ik zei tegen haar: ‘Vanavond gaan wij bidden 
en krijgt u zekerheid!’ 

Na met haar gebeden te hebben voor redding vroeg ik haar: 

‘Bent u gered?’  Zij antwoordde: ‘Tja, dat weet ik niet.’  
‘Wat bedoelt u met: dat weet ik niet?’ Naar mijn geopende Bijbel 
wijzend toonde ik haar wat het Woord zegt in Romeinen 10:9

‘Want als uw mond belijdt dat Jezus de Heer is, en uw hart gelooft dat 
God Hem uit de doden heeft opgewekt, zult u gered worden.’
[Willibrord Vertaling] 

‘Hebt u met uw mond beleden?’ ‘Ja.’ 
‘Gelooft u dat God Jezus heeft opgewekt uit de dood?’‘Ja.’ 
‘Bent u gered?’‘Dat weet ik niet.’ 
‘Kijk met me mee in vers 13. ‘Iedereen die de naam van de Heer 
aanroept, zal gered worden.’  
‘Slaat dat iedereen op u?’‘Tja, ik denk het wel.’ 
‘Hebt u de naam van de Heer aangeroepen?’‘Ja.’ 
‘Bent u gered?’‘Dat wéét ik niet…’

Ze kon gewoon niet geloven dat ze gered was!
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ontvAng wAt hIj heeft gedAAn

Wat zou jij in zo’n situatie denken als ik tegen jou zou zeggen: ‘Ik zou 
niet weten waarom God haar niet gered heeft. Zou je alsjeblieft met mij 
overeen willen stemmen door te bidden en te vasten voor haar redding? 
We moeten God niet eerder met rust laten, totdat Hij haar redt!’ Naar 
alle waarschijnlijkheid zou je het niet met mij eens zijn en antwoorden: 
‘Nee, Andrew, dat is niet de manier waarop het werkt. God heeft het al 
gedaan. Als zij het niet heeft ontvangen, ligt het probleem bij haar als 
ontvangende partij, niet bij God als gevende partij!’

Wat zou er gebeuren als iemand tijdens een dienst in een rolstoel 
naar voren zou komen voor genezing? Stel je voor dat ik dan zou  
bidden en hem niet onmiddellijk zou zien opstaan uit de rolstoel, dan 
zou ik de aanwezigen kunnen vragen: ‘Hoeveel van jullie willen samen 
met mij in het geloof staan? Laten we vasten en bidden en overeenstemmen  
dat we God niet eerder rust gunnen, totdat Hij deze persoon geneest.’ 
Ik ben er zeker van dat 90 procent van de aanwezigen hierin mee  
zouden gaan! Maar Gods Woord verklaart duidelijk: 

Zoals u dan Christus Jezus, de Heere, hebt aangenomen, wandel in Hem. 
Kolossenzen 2:6

Op dezelfde manier waarop je vergeving van zonden aanvaard hebt 
en daarin wandelt, moet je ook genezing, bevrijding, voorspoed en al 
het andere toepassen! Als het bij God smeken om die mevrouw uit het 
eerste scenario te redden ongepast is, dan geldt dat ook voor genezing 
of wat er ook maar mis zou kunnen zijn in je christelijke leven. Ook 
dit is absoluut verkeerd! Christus heeft al volledig in een overvloedig 
leven voorzien door Zijn zoenoffer. Het is nu niet meer aan Hem om 
iets te doen, maar het is aan jou om te ontvangen wat Hij heeft gedaan!

genees de zIeken!

Soms als christenen tot God naderen, bidden zij: ‘Ik weet dat U mij 
kunt genezen, maar U hebt het nog niet gedaan. Daarom wil ik leren 
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hoe ik ervoor kan zorgen dat U mij geneest.’ Dit 
is ongeloof van de bovenste plank! Zij geloven 
niet dat Hij het al gedaan heeft en zij gaan ervan 
uit dat zij Hem zover kunnen krijgen dat Hij het 
doet. Fout! Dergelijk ongeloof verklaart waarom 
niet meer mensen genezing ervaren. 

In onze Bijbelscholen en seminars drukken 
we de mensen op het hart om toch vooral niet te 
bidden voor de zieken, maar om hen te genezen. 
Jezus gebood ons: 

‘Genees zieken; reinig melaatsen; wek doden op; 
werp demonen uit.’ 
Mattheüs 10:8

Er is een reusachtig verschil tussen het genezen van zieken en alleen 
maar voor hen bidden. John G. Lake begreep dit verschil. Als wereld-
vermaard veldprediker had Lake een krachtige genezings bediening in 
Spokane in de staat Washington. In plaats van het werk allemaal zelf 
uit te voeren, trainde hij medewerkers die hij ‘genezings ingewijdenen’ 
noemde. Telkens wanneer mensen om gebed vroegen, zond Lake zijn 
‘ingewijdenen’ naar hen toe, uitgerust met een flesje olie, en droeg 
hen op: ‘Kom niet eerder terug dan dat zij genezen zijn.’ Deze gelovigen 
gingen dus niet bidden voor zieke mensen, zij genazen hen! 

Drie en een halve week, dat was de langste tijd dat een ‘ingewijdene’ 
wegbleef. Het had misschien een poosje geduurd, maar zij zagen dat die 
persoon was genezen! Het beleid van Lake was dat geen enkele mede-
werker eerder terug mocht keren dan wanneer die persoon genezen was. 
Ze bleven en werkten ijverig met hen totdat de genezing een feit was. 

Hoewel dit misschien een beetje vreemd voor jou klinkt, toch 
zijn deze resultaten heel normaal wanneer je begrijpt en gelooft dat 
God Zijn deel al gedaan heeft. Jezus Christus volbracht alles wat 
nodig was om ieder mens te redden én te genezen. Je geloofde en 
ontving redding. Genezing gebeurt op precies dezelfde manier! Het 

Christus heeft al 
volledig in een 

overvloedig leven 
voorzien door Zijn 

zoenoffer. 
Het is nu 

niet meer aan Hem 
om iets te doen, 

maar het is  
aan jou om te  

ontvangen wat Hij 
heeft gedaan!
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zou niet moeilijker moeten zijn om je genezing te ontvangen, omdat 
Hij op hetzelfde moment voorzag in de vergeving van je zonden. Om  
iemand uit de dood op te wekken heb je net zoveel geloof nodig als 
om iemand wederom geboren te zien worden!

tIjd voor de mokerhAmer

De grootste uiting van Gods kracht werd openbaar toen je werd  
wedergeboren! Van nature was je een kind van de duivel. De duivel 
had wettelijke rechten op jou en kon daarom aanspraak op je maken.  
Toen je nog een burger van het koninkrijk der duisternis was,  
domineerde de vijand op rechtmatige wijze jouw leven. Maar toen je 
gered werd, had je niet gevast, niet gebeden, je had het Woord niet 
bestudeerd en geen kerk bezocht, je had geen tienden betaald en zelfs 
geen heilig leven geleid. Toch ontving je zonder al deze inspanningen 
het grootste wonder van allemaal. En dat kon gebeuren omdat jij  
geloofde dat het al gedaan was. Waarom zou je je afvragen of God 
iets wil doen wat Hij allang gedaan heeft? 

Het evangelie is goed nieuws (wat Hij heeft gedaan), geen ‘goede 
profetie’ (wat Hij gaat doen)! Het ‘nieuws’ uit de krant heeft plaats-
gevonden in het verleden. Het goede ‘nieuws’ van het evangelie is 
dat God jou al vergeven heeft. Waarom zou je ervoor kiezen om naar 
de hel te gaan als jouw zonden vergeven zijn? Waarom niet gretig 
gebruik maken van de onbaatzuchtige voorziening van God? Je hoeft 
alleen maar te begrijpen dat Hij Zijn deel al gedaan heeft. De vraag is 
niet: ‘Wil God jou redden?’, maar ‘Wil jij Zijn redding accepteren?’ 
Het geschenk is gegeven, maar wil je het ook in ontvangst nemen? 

Dit geldt ook voor al het andere in het christelijke leven! God 
heeft je al genezen, voorspoedig gemaakt en bevrijd. Desondanks 
blijven de meeste mensen bedelen en smeken en proberen God door 
middel van hun gebed te manipuleren en voor hun karretje te span-
nen. Hun onderliggende motief is: ‘Hoe kan ik God zover krijgen om 
iets te doen waartoe Hij eigenlijk niet bereid is?’ Dat is absoluut ver-
keerd! Bidden is niet proberen om God voor het blok te zetten zodat 
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Huichelaars bidden graag

Hij iets gaat doen. Bidden is door geloof ontvangen 
wat Hij al heeft gedaan!

Als de Heer talmt met de wederkomst, zullen 
de gelovigen over honderd jaar op de meeste denk-
beelden, zoals die nu worden voorgesteld aangaande 
‘voorbede’, terugkijken en denken: ‘Hoe onnozel en 
dom kun je zijn?’ Iemand die bij zijn volle verstand 
is, zou van het merendeel van het huidige onderwijs 
dat vandaag de dag als voorbede in het lichaam van 
Christus gepresenteerd wordt, niets geloven. In de 
hedendaagse kerk is dit één van de grootste gebieden  
van misleiding en gebondenheid!

Voordat Jezus leerde wat gebed is, liet Hij zien wat het níet is. 
Laten we een mokerhamer pakken en onze verkeerde fundamenten 
slopen en weggooien, ze belemmeren ons alleen maar!

Bidden is niet  
proberen 

om God voor het 
blok te zetten 

zodat Hij  
iets gaat doen.  
Bidden is door  

geloof ontvangen 
wat Hij al heeft 

gedaan!


